

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

Affiliated to the CBSE, Delhi, Affiliation No 6630016 | Registered as a Cambridge International School, Reg. No. AE014 P.O. Box 967, Fujairah, United Arab Emirates | www.ourown.school | info@ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/137/2022-23

March 20, 2023

Circular to Parents: Regarding Important Dates for Term End for IGCSE KG1 to Gr 11

Dear Parents,

Greetings!!!!

As we are nearing the end of term 2 for IGCSE KG1 to Grade 11, please make a note of the following important dates:

- Details regarding Parent Teacher meeting for term-2 will be shared by your ward's class teacher.
- 2. Spring Break for the students is from 27th March 2023 to 16th April, 2023.
- **3. School reopens** after spring break on Monday, 17th April, 2023.

School Timings during the Holy month of Ramadan will be shared once the timings are received from the MOE. Class teachers will communicate the timings and the timetable.

Parents are requested to clear outstanding fees till March 2023 if any, to avoid any inconvenience.

Thanking you for your continued support!

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

مع اقتراب نهاية الفصل الدراسي الثاني للنظام البريطاني من الصف روضة أولى وحتى الصف الحادي عشر، يرجى تدوين التواريخ المهمة التالية:

- سيتم مشاركة تفاصيل اجتماع أولياء الأمور والمعلمين للفصل الدراسي الثاني من قبل مدرس الفصل لابنك / لابنتك
- تبدأ عطلة الربيع للطلاب في الفترة من 27 مارس 2023 إلى 16 أبريل 2023.
- سيبدأ الدوام المدرسي بعد عطلة الربيع يوم الاثنين 17 أبريل 2023.

سيتم مشاركة أوقات المدرسة خلال شهر رمضان المبارك بمجرد استلام المواعيد من وزارة التربية والتعليم. سيقوم معلمو الفصل بإبلاغ المواعيد والجدول الزمني.

يُطلب من أولياء الأمور سداد الرسوم المستحقة حتى مارس 2023 إن وجدت ، لتجنب أي إزعاج.

شاكرا لكم على دعمكم المتواصل!

With Kind regards,

Principal